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1. Is doordecentralisatie (meer flexibiliteit en eigen keuze, door scholen/besturen zelf 

verantwoordelijk te maken voor huisvesting en daarmee ver/nieuwbouw) nog onderzocht en 

onderwerp van gesprek geweest? 

Antwoord: Nee, dit is geen onderwerp van gesprek geweest.  

2. Welke argumenten heeft het college om niet voor de VNG normbedragen te kiezen? 

Antwoord: De normbedragen van de VNG (afgeleid van de rijksbekosting voor onderwijshuisvesting) 

zijn ontoereikend in relatie tot daadwerkelijke kosten en marktprijzen. Om die reden participeert de 

VNG ook in het samenwerkingsverband Ruimte OK, in een streven naar meer realistische financiële 

normen voor onderwijshuisvesting.  Indien voor de normbedragen van de VNG wordt gekozen heeft 

dit als gevolg dat ofwel niet voldaan kan worden aan de vereisten voor de nieuwbouw, ofwel dat er 

aanvullende financiële middelen noodzakelijk zijn, bovenop de normbedragen. Schoolbesturen 

hebben geen mogelijkheid om te voorzien in deze aanvulling.  

3. Op welke manieren zijn (toekomstige)ouders betrokken bij het proces? 

Antwoord: Ouders worden door de schoolbesturen betrokken bij de ontwikkeling  van de 

schoolgebouwen. De schoolbesturen zijn bouwheer. Participatie van omwonenden en inwoners vindt 

plaats vanuit de gemeente. In beide gevallen werken schoolbesturen en gemeente nauw samen.  De 

gehouden inloopavonden voor inwoners en ouders in De Spil zijn hiervan een voorbeeld.  

4. Op welke wijze worden de volgende streefpunten uit het IHP gerealiseerd c.q. geborgd? 

• Veilige en kansrijke omgevingene 

• Scholen in de nabijheid van de woonomgeving 

• Gezonde volumes 

• Verantwoorde inzet gemeenschapsmiddelen 

• Eigenheid en diversiteit 

• Open voorzieningen 

Antwoord: Naar onze opvatting wordt voldaan aan de voorwaarden uit het IHP. Waarbij op 

onderdelen nog verdere uitwerking noodzakelijk blijft. Ook bij deze uitwerking vormen deze 

streefpunten het uitgangspunt. Het is aan de raad om hier een oordeel over te vellen bij de 

definitieve besluitvorming (naar verwachting Q3 2025) 



 

5. Is het verplaatsen van het Agnietencollege naar de kern Dalfsen nog overweging genomen? 

Antwoord: Verplaatsing van het Agnietencollege is niet overwogen   

 

 


